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Justerarnas signaturer 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden Lars Jilmstad (m) och vice ordförande 

Karin Lekberg(s) och anmäls därefter till stadsdelsnämnden. 

Justering sedvanligt genom e-post och vid lämplig tidpunkt hos 

Thomas Kultti på förvaltningen. 

 

§ 2 Genomgång av föregående protokoll  

Protokoll från 12:e oktober 2018 godkändes 

 

§ 3 Lunchmöte med företagare 5 december 

Rådet var nöjda med lunchen på Farsta gård och fick kontakt 

med en bred representation av näringsidkare. Rådet önskar 

genomföra liknande möten med lokala företagare även 2019. 

 

 

§ 4. Majoritetens förslag till budget gällande näringsliv 

Lars Jilmstad beskriver att det finns uppdrag till samtliga 

nämnder och bolag gällande näringslivsutveckling och att 

Kommunfullmäktige ger Stadsledningskontoret i uppdrag att ta 

fram en näringslivspolicy. 

Farsta stadsdelsnämnd kommer att ha kvar Farsta utvecklings- 

och näringslivsråd och att näringslivet ska involveras mer i 

stadsbyggnadsfrågor. Majoriteten i nämnden skissar nu på rådets 

mål och konkreta uppdrag. 

Rådets sammansättning föreslås bli tre ledamöter från 

majoriteten och två ledamöter från minoriteten. Rådet kommer 

att ha möten där ersättare och övriga nämndledamöter bjuds in. 

Majoriteten planera även inrätta ett råd för demokrati, 

integration och föreningsliv (DIF) och ett miljöråd. 

 

§ 5.  

Trygghetsarbete vid Larsboda företagsområde 

Förvaltningen rapportera om genomförd trygghetsvandring i och 

i anslutning till företagsområdet. Ett antal containers och fordon 

som inte hade tillhörighet till området rapporterades till polis.  

Strax efteråt var containers och fordon borta från området. 
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Trygghetsvandringen kommer att vara underlag för eventuella 

ansökan om trygghetsinvesteringar. 

 

§ 6. Frukostmöte med fastighetsägare 

Förvaltningen och Farsta företagsgrupp bjöd in fastighetsägare i 

Larsboda företagsområde till ett frukostmöte.  

Sju fastighetsägare deltog och frågor om gemensamt nätverk och 

etableringsservice diskuterades. Mötets deltagare tar hem frågan 

om organiserat samarbete och ett nätverksmöte under 2019. 

 

§ 7. Julbelysning i Tallkrogens centrum 
Förvaltningen informerar om att julbelysning i form att 13 

julstjärnor är installerad på belysningsstolpar vid Tallkrogens 

centrum. Förvaltningen undersöker möjligheten att det även 

installeras en julgran i Tallkrogens centrum inför nästa jul. 

Nämnden har sedan tidigare även belysning i Gubbängens 

centrum Hökarängens centrum och Sköndals centrum. 

 

§ 8. Nästa rådsmöte 

23 januari kl. 16:30 – 17:30 

3 april kl. 16:30 – 17:30 

 

§ 9. Övriga frågor 

Karin Lekberg skickar med frågan hur förvaltningen kan bidra till 

att lokala näringslivets behov av arbetskraft matchas mot 

arbetssökande (Jobbtorg) och om förvaltningens 

feriehandläggare även kan förmedla ferieungdomar till privat 

arbetsgivare? 

 

 

Lars Jilmstad och Karin Lekberg tackar rådet och förvaltningen 

för ett konstruktivt arbete under året och ser fram emot ett 

fortsatt spännande och utvecklande 2019! 


